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Geachte heer Brüll en mevrouw van der Heijden,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
 
1. Bent u bekend met de trainingsfilosofie van deze boksclub? 
 
Antwoord. 
Het college is niet specifiek bekend met de trainingsfilosofie van deze boksclub. Immers iedere 
vereniging heeft zijn eigen specifieke werkwijze, visie, filosofie etc..  
 
2. Bent u met het CDA eens dat een dergelijk club een bijdrage levert om jongeren uit de jeugdzorg 
te houden of te krijgen?  
a. Zo niet, kunt u dan motiveren waarom niet? 
 
Antwoord. 
Maastricht kent veel (sport)verenigingen die ieder op hun eigen wijze een bijdrage leveren aan de 
ontwikkeling van jeugd en jongeren in onze stad op het gebied van sociale participatie en 
gezondheidsbevordering. Daarom zijn sportverenigingen nog steeds van groot belang voor onze 
samenleving en leveren wij ondersteuning om deze infrastructuur in stand te houden. 
 
3. Met de grote druk op de jeugdzorgbudgetten zou een dergelijke club kunnen helpen deze kosten 
te drukken door jongeren met o.a. weerbaarheidstrainingen uit de jeugdzorg te houden. Deelt u dit 
beeld? 
 a. Zo niet, kunt u dan motiveren waarom niet? 
 
Antwoord. 
Zie antwoord vraag 2. Voor alle sportverenigingen geldt dat zij in meerdere of mindere mate een 
positieve bijdrage leveren aan de gezondheidsontwikkeling van jongeren. Dat is dan ook een van de 
redenen waarom de gemeente de gemeentelijke infrastructuur voor het sporten subsidieert. 
 
4. De geruchten gaan dat deze gymzaal binnen een aantal maanden gesloten gaat worden om 
gesloopt te worden. Kunt u ons aangeven wat op dit moment de status is van de gymzaal in 
Mariënwaard? 
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Antwoord. 
In december 2019 heeft de raad het integraal huisvestingsplan primair onderwijs (IHP PO) 
vastgesteld. Door de zeer nauwe relatie tussen de onderwijslocaties en de 
binnensportaccommodaties ten gevolge van onze zorgplicht voor het faciliteren van het 
bewegingsonderwijs voor het primair en voorgezet onderwijs, vindt momenteel een vertaling plaats 
van de consequenties van het IHP PO naar de binnensportaccommodaties. Later gebeurt dit ook 
met betrekking tot het integraal huisvestingsplan voorgezet onderwijs (IHP VO). Hierin is naast het 
bewegingsonderwijs ook het sportgebruik door o.a. verenigingen, bedrijven, instanties en 
particulieren een belangrijke pijler. De uiteindelijke resultaten hiervan worden aan de raad 
voorgelegd in de het raadsvoorstel tweede tranche binnensportaccommodaties. Dit wordt, zoals 
reeds eerder gecommuniceerd, aan de raad voorgelegd drie maanden na besluitvorming over het 
Integraal huisvestingsplan voorgezet onderwijs (IHP VO). Naar verwachting zal dit het 1e kwartaal 
van 2021 worden. 
 
Mosa Lira is momenteel samen met de gemeente de situatie rondom de Talententuin aan het 
onderzoeken. Aanleiding hiervoor is de wens van het schoolbestuur om een aantal leerlingen die 
momenteel gehuisvest zijn aan de Talentuin, te verplaatsen naar de locatie aan de Porseleinstraat. 
Dit zou ertoe kunnen leiden dat er geen gebruik meer nodig is van sportzaal Mariënwaard voor het 
bewegingsonderwijs. De komende maanden komt hier meer duidelijkheid over. 
 
Indien er daadwerkelijk geen bewegingsonderwijs meer gegeven gaat worden in SZ Mariënwaard 
kan dit consequenties hebben voor het open blijven van deze sportzaal. Immers een 
binnensportaccommodatie die overdag niet meer gebruikt wordt kent een (veel) te lage bezetting en 
te hoge kosten. De raad heeft op 21 april 2015 de raadsnota toekomstbestendige 
binnensportaccommodaties vastgesteld. Hierin is opgenomen dat binnensportaccommodaties met 
een te lage bezettingsgraad gesloten worden. Indien, net als in het verleden, een 
binnensportaccommodaties gesloten gaat worden, worden de gebruikers hier zo spoedig mogelijk 
over geïnformeerd en wordt gezamenlijk gezocht naar een alternatieve locatie. 
 

a. Hoelang kan deze zaal nog in gebruik blijven voor o.a. deze boksclub?  

Antwoord. 
Zie antwoord vraag 4. 

 
5. Indien deze gymzaal wordt gesloopt heeft u dan een alternatieve locatie met vergelijkbare 
huurprijs voor deze boksclub? 
 
Antwoord. 
In de periode 2015-2018 zijn er, als gevolg van een forse overcapaciteit en daarmee 
samenhangende hoge exploitatiekosten, acht gymzalen/sportzalen gesloten. Alle gebruikers zijn 
tijdig geïnformeerd over het sluiten van deze gymzalen/sportzalen. En alle gebruikers van de 
gesloten accommodaties zijn herplaatst in andere gymzalen/sportzalen.  
Met alle gebruikers van mogelijk nog te sluiten binnensportaccommodaties vindt tijdig overleg plaats 
en wordt, binnen de mogelijkheden en kaders, gezamenlijk gezocht naar een oplossing.  
 

a. Zo niet, zet u dan deze club op straat? 

Antwoord. 
Zie antwoord vraag 4 en 5. 
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6. Bent u met het CDA eens dat eerst slopen en dan pas zoeken naar een nieuwe locatie de 
verkeerde route is? 
a. Zo niet, waarom niet? 

Antwoord. 
Het college is het hier gezien haar antwoord op vraag 4 en 5 mee eens.  
 
b. Welke inspanningen kunt u in deze leveren? 

Antwoord. 
Zie antwoord vraag 5 

 
7. Deze club zou uit twee portefeuilles gefaciliteerd kunnen worden nl. Sport en Jeugdzorg. Bent u 
bereid te onderzoeken of deze kruisbestuiving kan helpen met een oplossing voor deze boksclub? 
 
Antwoord. 
Zie antwoord vraag 5. De facilitering voor wat betreft de gemeentelijke sporthuisvesting vindt plaats 
vanuit de budgetten van Maastricht Sport. Hiervoor is geen aanvulling vanuit andere budgetten 
noodzakelijk. 
 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
Wethouder Onderwijs, Jeugdzorg, Studentenstad en Sport 

 
H.W.M. (Bert) Jongen 
 
 


